
El Xavi “va com un tiro”. 

Avui (dia 10 dʼAgost) he començat a llegir-li al Xavi Lorza, una part dels missat-
ges dʼànim que vosaltres, amics i companys li esteu dedicant. Han estat uns quants 
només, no hem pogut aguantar i les llàgrimes no ens han deixat llegir més. Demà 
continuarem. 

Vull dir-vos a tots i totes que el Xavi “va com un tiro”, les notes no tenen errors i 
va guanyant un tram rera lʼaltre. Ara està en temps dʼassistència però en vista de 
la seva força i potència els seus rivals es van retirant. 
No hi ha cap dubte guanyarà aquest Rallye, el més important de la seva vida. 

Moltíssimes gràcies a tots, i en especial a qui ha fet possible aquesta pàgina dʼànims 
al Xavi que ens està ajudant molt. 

       
              Sònia, Helena i Oriol.  
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